

深圳泓迅祥远科技有限公司于 2009 年创立，隶属于泓迅祥远科技（香港）有限公司，是一家专业研发、生产、销售为一体综合性企业。主要生产：太阳能路灯、太阳能组件和小型发电系统、太阳能庭院灯、太阳能手提灯、太阳能草坪灯、太阳能板等太阳能应用产品；LED 系列产品：LED 日光灯、LED 景观亮化灯等。

公司现有员工 300 多人，生产面积 3000 多平，专业技术人员数量占公司职工总人数的 20%以上。公司专业化生产，规范化管理并于 2010 年 6 月通过了 ISO9001 质量管理体系认证，公司所有生产产品都取得 CE, RoHS 以及 IP65 等级认证。公司与国内多家知名高校结成协作，共同建立产、学、研战略合作关系。太阳能路灯在国内的湖北、湖南、云南、江西、广西、深圳、广州、河源等地均有成功案例。同时，公司致力于海外市场的拓展，产品相继进入墨西哥、澳大利亚、西班牙、德国、东南亚、南非等市场，远销世界 60 多个国家和地区，常年业务往来客户 200 多个。HXXY SOLAR 品牌在全球许多地区拥有极高的声誉和知名度。

我们时刻把客户的需要放在第一位，并在第一时间为客户解决问题！

Shenzhen Hxxy Tech Co.,Ltd. was established in 2009, which is a professional manufacturer and exporter that is concerned with the design, development and production of integrated solar light and other solar products. The headquarters set up in Hongkong .and our biggest factory are located in Shenzhen City ,with convenient transportation access.our company has expanded from Shenzhen to other city like zhongshan to have other factories and offices. Our main products are integrated solar street light, solar garden light, solar camping light,solar lawn light ,solar power systems,led products,solar panel and so on . All of our products comply with international quality standards and are greatly appreciated in a variety of different markets throughout the world.

Covering an area of 3600 square meters, we now have over 300 employees, our company own professional R&D team and sales team. Our well-equipped facilities and excellent quality control throughout all stages of production enable us to guarantee total customer satisfaction. Besides, we have received CE ROHS and IP65 Certificates.

As a result of our high quality products and outstanding customer service, we have gained a global sales network reaching American, Australia ,France, India, Japan,and so on. Our products have been sold over 60 countries and our company brand-- 'HXXY SOLAR awarded a lots of reputation.

If you are interested in any of our products or would like to discuss a custom order, please feel free to contact us. We are looking forward to forming successful business relationships with new clients around the world in the near future.